
2007-04-27/28 Protokollsreferat, styrelseseminarium Stensnäs 
 
En fråga som togs uppvar sponsring. Styrelsen ställer sig inte avvisande till 
eventuell sponsring, dock med förbehåll om att fortsätta vara neutrala. 
 
FMS planerar att utlysa ett pris i försäkringsmedicin och att finansiera detta i 
avvaktan på respons från något eller några bolag. Till priskommitté föreslogs 
Mats Hagberg (ordf), Sari Ponzer och Gunnel Hellsing. 
 
Mötet förslog också en ändring av stadgarna om sällskapets upplösning att  
Tillgångarna tillfaller den organisation som årsmötet med kvalificerad majoritet 
beslutar. 
 
Sällskapet ska inte anordna utbildning i egen regi, däremot ska vi bevaka och 
informera om aktuell utbildning och forskning inom försäkringsmedicin på 
hemsidan. 
 
I övrigt diskuterades följande: 
Carin behöver behörighet till medlemsregistret 
Hemsidan måste förbättras med bl a länklista 
Hur når vi FK:s läkare? 
Kontaktpersoner på bolagen 
Samarbete med institutioner där Mats föreslog att sällskapet om möjligt ska stå 
som medarrangör  i Göteborg i början av juni. 
Risk för dubbelbokning med andra närliggande organisationer. Bengt fick 
uppdraget att kontakt andra bolag, Socialförsäkringsklubben, Sv 
Försäkringsföreningen m fl. 
 
Höstmötet bestämdes till den 8 november och förslag till ämnet för kvällen är 
”Överförsäkring” med David Eberhard. 
 
Nästkommande möten bestämdes till 31 maj resp 6 september.  
   
  


